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Abstract (en)
The connector (2) has a housing (6) including cavities, and contacts each having a portion received in one of the cavities and another portion
projecting beyond a face of the housing. A locking cap (40) locks the connector to a complementary connector (3). The cap is mounted on the
housing, and is slid relative to the housing between a locked position and an unlocked position. The cap is projected beyond the face of the housing
over a distance greater than another distance between the contacts projected from the face of the housing. An independent claim is also included for
a complementary connector.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un connecteur multicontacts (2), comportant : - un boîtier (6) comportant des alvéoles, - des contacts dont une partie
est reçue dans les alvéoles et dont une autre partie fait saillie au-delà d'une face du boîtier (6), et - un capot de verrouillage (40) du connecteur (2)
sur un connecteur (3) de type complémentaire, ledit capot (40) étant monté sur le boîtier (6) et configuré pour coulisser par rapport au boîtier (6)
entre une position verrouillée et une position déverrouillée, caractérisé par le fait que le capot (40) fait saillie au-delà de ladite face du boîtier (6)
d'une distance supérieure à la distance dont les contacts font saillie par rapport à ladite face du boîtier (6).
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